
Verslag van de 20
e
 Algemene Ledenvergadering van de Vereniging van Gepensioneerden De 

Goudse op 2 mei 2023 op kantoor bij De Goudse. 

Aanwezig: 27 leden inclusief het bestuur. 

Opening 

Onze voorzitter Harry Spruijt opent de vergadering.  

Mededelingen en ingekomen stukken 

Acht leden hebben een bericht van verhindering gestuurd. 

Goedkeuring verslagen 

De voorzitter leidt de vergadering door de volgende verslagen: 

a. Jaarverslag van de secretaris over 2022 

b. Verslag van de algemene 19
e
  ledenvergadering van 7 juni 2022 

c. Verslag van de bijzondere ledenvergadering van 16 augustus 2022 

d. Jaarverslag van de penningmeester 

e. Financieel overzicht 

f. Balans 

g. Verslag activiteiten Sociale Commissie 

h. Verslag Evenementen Commissie 

i. Verslag Commissie Pensioenen en Financiële Zaken 

j. Verslag Webteam 

k. Verslag Kascontrolecommissie                                                                                                                                                                                           

Naar aanleiding van het verslag van de algemene ledenvergadering vraagt Hans van Dam hoe het 

overleg met De Goudse verloopt. De voorzitter antwoordt dat er regelmatig contacten zijn. Op diverse 

vlakken verschillen het bestuur van de VGG en De Goudse van mening. Het bestuur van de VGG 

heeft bijvoorbeeld gezien de inflatie om een hogere indexering gevraagd. De Goudse stelt veel kosten 

te hebben en houdt zich aan de afgesproken indexering van 0,761%. Wim Houtenbrink geeft aan dat 

dit gegeven niet op onze site vermeld staat. Verder vraagt hij of er een hardere aanpak mogelijk is. De 

secretaris Han van Leeuwen geeft aan dat sommige in het verleden gemaakte afspraken juridisch 

gezien vrij hard zijn. Cor Belder, die in het verleden betrokken was bij de afspraken, vraagt zich af of 

deze inmiddels niet verjaard zijn. De secretaris geeft aan dat we ons ook juridisch laten adviseren. 

Wim Houtenbrink vraagt of er voor het personeel nog sessies inzake pensioenen bij De Goudse 

gehouden worden. De voorzitter antwoordt dat deze er de laatste jaren voor zover wij weten niet 

gehouden zijn. Wij hebben gevraagd zodra er een sessie is dat het bestuur van de VVG hiervoor 

wordt uitgenodigd. Tevens hebben wij in het verleden de ondernemingsraad hierover aangesproken. 

Naar aanleiding van de financiële stukken vraagt Hans van Dam waarom de kosten bij de Bank zo 

hoog zijn. De penningmeester Jan Jaap Sarink legt uit dat de Banken de wettelijke taak gekregen 

hebben witwaspraktijken te bestrijden en rekenen daarvoor een behoorlijk bedrag op de zakelijke 

rekening. 

De penningmeester geeft een toelichting op de stukken. 

Hans van Dam vraagt naar aanleiding van het verslag van de Sociale Commissie waarom er geen 

bloemetje gegeven wordt bij een 40-jarig huwelijk. Het toeval wil dat dit item net in de 

bestuursvergadering die hiervoor heeft plaatsgevonden is besproken. Dit zijn afspraken uit het 

verleden. Het bestuur gaat dit nader uitzoeken. 

De voorzitter geeft nog aan met een lid contact gelegd te hebben om (op termijn) toe te treden tot de 

Commissie Pensioenen en Financiële Zaken.  

Tevens meldt de voorzitter dat Rosalinda Anita Frugte is benoemd tot back-up voor Guus van Alphen 

in het Webteam. Tevens bedankt hij Hans Verkaik, die gestopt is in het Webteam, voor zijn 

inspanningen. 



De penningmeester leest de verklaring voor die de kascontrolecommissie bestaande uit Frans van 

Gestel en Ron Benne heeft opgesteld. Ze zijn van oordeel dat de jaarrekening een getrouw beeld 

geeft van de grootte en samenstelling van het vermogen en het resultaat over 2022. 

De vergadering keurt alle verslagen goed. 

Decharge bestuur 

Wordt met applaus gegeven. 

Verkiezing bestuursleden 

Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt zijn aftredend en stellen zich herkiesbaar. Er hebben zich geen 

tegenkandidaten gemeld. Jan Jaap en Harry worden met applaus herbenoemd. 

Financiën 2023 

Het bestuur stelt voor om in 2023 geen vrijwillige eigen bijdrage aan de leden te vragen. De 

vergadering gaat akkoord met het voorstel van het bestuur. 

De penningmeester geeft een toelichting op de begroting. Onder het kopje Glossy staat in de 

totaaltelling een typefout, namelijk een nul teveel. De vergadering gaat akkoord met de begroting. 

In de kascontrolecommissie treedt Frans van Gestel af. De voorzitter bedankt hem voor zijn 

werkzaamheden. Ron Benne en Adri van Velzen vormen de nieuwe kascontrolecommissie. Jan 

Mesenig meldt zich aan als reservelid. 

Voortgang bestuursactiviteiten 

De voorzitter meldt dat met veel enthousiasme de Glossy tot stand gekomen is. Het blad is behalve 

aan alle leden ook binnen De Goudse verspreid. 

Wout Salet geeft een inkijkje in het programma voor het reisje te houden op 7 september van dit jaar. 

Het bestuur is met De Goudse in overleg inzake de viering van ons 20-jarig bestaan in 2024. 

Overigens bestaat De Goudse dan 100 jaar. 

Aanpassing huishoudelijk reglement 

Cor Belder vraagt of de slapers benoemd worden. Dit is het geval. De vergadering gaat akkoord met 

de aanpassing. 

Rondvraag 

Onne Boonstra vraagt of er op de korting op de hypotheekrente ZVW-premie wordt ingehouden. 

Vraag wordt doorgespeeld naar de Commissie Pensioenen en Financiële Zaken. 

Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering en deelt mee dat de heer Van Hamond aansluitend een lezing 

verzorgt over diverse zorgwetten. Na afloop is er een borrel en een hapje. 

 

 

 

 

 

 


